
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt. Referent næste gang er Demi. Der udarbejdes en 

referentliste. 

2. Elevrådet 

a. – 

 

3. E-klassen 

a. Præsentation ved afdelingsleder Rasmus Nejmann 

i. Der er øget antal børn pr. gruppe. Pt. er der 54 

elever i e-klassen. Fokus på det personlige, faglige 

og det sociale. Værktøjerne er bl.a. struktur, 

elevsamtaler, low arousal, mentalisering og 

kravjustering.  

ii. Ny SFO i e-klasserne – der sidestilles med den alm. 

SFO, dvs. inkl. brugerbetaling, opstart 1. april, åben 

hele sommerferien og uden der tilføres yderligere 

midler. Forældrenes behov for SFO er under 20 børn 

er tilmeldt sfo’en. Pt. vurderes det ikke, at økonomien 

er påvirket.  

iii. Fremtiden tyder på flere elever og større 

kompleksitet blandt eleverne.  

 

4. Skærme i skoletiden/mobilfriskole 

Dato: 26. februar 2024 

Sted: Personalerummet 
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a. Drøftelse af bl.a. udmelding fra UVM. Hvad betyder det på 

Gungehusskolen? 

b. Drøftelse af vejledning for skærmbrug fra UVM. 

Anbefalingerne blev gennemgået. Hvidovre Kommune har 

lukket dele af sider, men eleverne omgår disse 

begrænsninger. Det er en vanskelig balancegang mellem 

digital dannelse og behovet for at skrue ned for 

skærmforbruget. Variation i undervisningen er super god. 

Der er behov for, at forældrene også bakker op om 

vilkårene. ChatGPT sætter nye rammer op for, hvad 

eleverne skal lære. Det kan være med til at give en relevant 

undervisning.  

c. Nærvær i dialogen med andre kan være relevant. Det er 

væsentligt at have opmærksomheden på dem der 

underviser eller indgå i gruppearbejdet.  

d. Digital dannelse kommer ikke af sig selv. Ansvaret skal 

afklares.  

e. Udfordringen med at reducere anvendelsen af skærme, da 

der pt. er en del forældede materialer og for lidt økonomi til 

indkøb af bogsystemer. Et eksempel med interessant 

undervisning er f.eks. skoletube, som PLC underviser i.  

f. Beslutning: Diskussionen drøftes i elevrådet og drøftes 

blandt medarbejderne. Alle forældre inspireres. 

 

 

5. Høring vedrørende skoleferieplan 

a. Bedst at fridagen ligger omkring jul og nytår – og ingen 

indeklemte fridage. Drop ordet ”st. bededag”. Lægges i 

forlængelse af ferie.  

b. Anbefaling til dage i 24/25: 21. dec. 2024 – og øvrige år. 
 

6. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Kort orientering om Chromebook-sagen. Første 

deadline d. 1. marts for handleplan for håndtering af 

Chromebooks på baggrund af datatilsynets 

afgørelse. 

b. SKOK: 

i. Beredskabsplan vedr. seksuelle overgreb blev 

gennemgået.  

ii. Fælleselevrådet har været i Finland. 

iii. Skoleudviklingssamtaler d. 3. april på 

Gungehusskolen (datoen afklares af hensyn til ny 

skoleleder). Der bør være en drøftelse i 

skolebestyrelsen inden. Det evalueres i 

skoleledergruppen. 

iv. Fælles vision for klubberne som bl.a. skal sikre 

fastholdelsen af børnene.  

v. SKOK var ude på Ungdomsskolen, der bl.a. fortalte 

om deres 10. klasser og U-klasser. Blandt emnerne 

var også PUF-barer og e-cigaretter. En betydelig 
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andel af 9. klasseeleverne anvender 

nikotinprodukter. Der er fundet e-cigaretter helt ned i 

4. klasse. Det blev aftalt, at det kunne drøftelse på 

forældremøderne i 5.klasse. Lærerne er klar over 

det, men forældrene er nok mindre bevidste om det 

og for lidt viden om alternative nikotinprodukter så 

som PUF-barer, snus mv. Der bør også være fokus 

på salg af PUF-barer etc. Det kunne også være 

relevant til en forældreaften – måske på de alm. 

forældremøder.  Emnet drøftes med 

årgangsteamene på 5. og 6. årgang. Ledelsen 

vender tilbage med respons. 

c. Medarbejder 

i. Der arbejdes pt. på skoleplanen herunder 

kvalificering af planen med opstart af dialog fra 

næste uge.  

d. SFO og Klub 

i. Der mangler lidt mere information om overgang til 

klub. 

e. Ledelsen: 

i. Der er 7 ansøgere til stillingen som indskolingsleder 

– 3 er indkaldt til samtale. Der er mange kvalificerede 

ansøgere til skolelederstillingen. 

7. Eventuelt 

a. Gungefestival skal på næste skolebestyrelsesmøde. 


